
Referat af ekstraordinær generalforsamling i Buskevejs Grundejerforening 

Mandag den 12. juni 2023, kl. 19.30 på Hummeltofteskolen 

Indkaldelse 

Onsdag den 24. maj 2023 blev der afholdt ordinær generalforsamling i grundejerforeningen. 

På dette møde blev bestyrelsens forslag om tillæg til vedtægterne om ”Buskevej Grundejerforenings 

Vejfond” stemt foreløbigt igennem af et flertal på mere end 2/3 af de fremmødte. Da der ikke var 

repræsentation af 2/3 af samtlige foreningens medlemmer, kræves en ekstraordinær generalforsamling for 

at forslaget kan vedtages. 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent 

Lars Jensen fra Syrenvænget 1 blev valgt. Han konstaterede, at indkaldelsen til den 

ekstraordinære generalforsamling var lovligt indkaldt og at en vedtagelse af tilføjelserne 

til vedtægterne ville kræve, at 2/3 af de fremmødte stemte for forslaget. 

Materialet til vedtægtsændringen var tidligere fremsendt i forbindelse med indkaldelsen 

til den ordinære generalforsamling. 

 

2. Inden der blev skredet til afstemning var der mulighed for at stille uddybende spørgsmål. 

a) Et medlem ønskede at få oplyst, hvorfor der ikke var blevet etableret en særskilt 

forening, da man i 2020 etablerede vejfonden, i stedet for at lave vejfonden som 

en opsparingsordning under Buskevejs Grundejerforening. Bestyrelsen svarede, 

som ved den ordinære generalforsamling, at det beroede på en samlet vurdering 

af fordele og ulemper ved de to modeller og hvad der ville være det mest enkle 

rent administrativt. En klar fordel ved den valgte model er, at der er tinglyst pligt 

for alle ejerne til at være medlem af BUGF. Da Vejfonden blev oprettet under 

BUGF blev der dermed også tilslutningspligt til Vejfonden. Såfremt Vejfonden var 

blevet oprettet som selvstændig forening, ville der ikke være en indbygget 

tilslutningspligt. Desuden ville det kræve ”dobbelt op” på de organisatoriske 

forhold og administrationen,  med særskilte bestyrelse, afholdelse af GF, 

regnskab, opkrævninger af bidrag etc.  

b) Der blev yderligere spurgt til, hvorfor medlemmer af BUGF, der ikke skal betale 

vejbidrag eller hvorfor medlemmer der kun skal indbetale 50% bidrag til 

Vejfonden, skulle have lige stemmeret med dem der skal betale 100% bidrag. 

Bestyrelsens vurdering var, at alle medlemmer af BUGF foreningsretligt har 

samme rettigheder. Da antallet af medlemmer der ikke skal betale vejbidrag kun 

udgør 8, finder bestyrelsen ikke dette problematisk.  

c)  

Herefter blev der stemt om vedtægtsændringen: 

 

Der var 18 stemmer for, samt 3 fuldmagter, i alt 21. 

Der var ingen der stemte imod forslaget og ingen der undlod at stemme. 

Vedtægtsændringen er dermed vedtaget. 

Referent Lars Jensen, Syrenvænget 13. juni 2023 og Ole Pagh Mathiesen, formand. 


